```
N-Your-Campus-U 陽明交大校區連線計畫 2 nd Round
                                                                      12/6(六)-12/7(日)博雅書苑「N-Your-
 Campus-U校區連線計畫」2nd Round 第
 一站: 宜蘭
 ● N-Your-Campus-U 校區連線計畫·2nd Round 啟動!
 --第一站·宜蘭--
 「你是哪個校區的?」
 身為陽明交大的學生,這大概是認識新朋友時最常出現的開場白吧!
 隨著跨校區活動越來越熱絡,
 你可知道,其實陽明交大共有九個校區,分布在宜蘭、台北、桃園、新竹、台南、高雄等
 那麼,你去過幾個校區了呢? 🐽
 ⊭ 活動緣起
 自 112 學年度起,博雅書苑社永中心推出嶄新的「N-Your-Campus-U 校區連線計畫」,
 以「從校區出發,走進在地」為核心精神,
 每學期走訪一個城市的校區——從宜蘭、台北、新竹到台南,
 帶領大家探索不同學院的專業與場域連結,
 讓「空間的多元」成為「學習的資源」,
 一起用腳步與眼睛重新發現陽明交大!
 今年,114學年度,我們正式啟動 2nd Round!
 第一站,讓我們再次前往——宜蘭 🎼
 雲 第一站·宜蘭 | 從校園出發,走入城市
 這次,我們將以 兩天一夜 的行程,
 帶大家更深入地認識疫情期間擔綱重要角色的 蘭陽校區(宜蘭附醫),
 同時漫步宜蘭舊城區,探訪這座城市的文化與歷史風華--
 南館市場:全宜蘭最大的傳統市場,體驗地方日常。
 北館市場:連日本都少見的傳統商店街市場。
申視界微型展:「申視界微型展-築地東北角」永續觀光展巡迴至宜蘭人故事館。
 原創館: 越在地越國際台灣原民文創中心。
 跟著 N-Y-C-U 校區連線計畫,
 每一次出發,都更貼近陽明交大的靈魂與土地。
 從宜蘭開始,用一場旅程連結每個校區、每段故事——
N-Your-Campus-U,讓每個校區都成為 Your Campus! 《
 🚃 活動資訊
 活動對象 | 國立陽明交通大學教職員生 (80 名為限, 分為 4 隊)
 活動時間 | 114年12月6日 (六) 9:00 - 12月7日 (日) 17:00
 活動地點 | 宜蘭附醫蘭陽院區、新民院區及宜蘭市歷史文化據點
 活動費用 | 全程免費參加。主辦單位將提供旅行平安保險、交通車、導覽服務,以及12/6桌
 菜午餐與12/7午餐餐盒。住宿請自行安排。
 報名方式 | 請注意,填寫報名表並不代表錄取。錄取與備取名單將以電子郵件通知,請密切留意您的信箱。正取者須於收到錄取通知後填寫正取回條表單,方可保留參加資格。
 專車出發地點與時間|
   新竹專車
 出發上車點:新竹光復校區大禮堂旁
 出發時間: 12/6(六)9:00

    台北專車
 出發上車點: 台北陽明校區致和園區停車場
 出發時間: 12/6(六)9:30
 🔋 住宿 | 請自行安排 (12/6 晚上自由活動)
 學 12/6傍晚解散地點&12/7早上9:20集合地點 | 宜蘭火車站附近幾米公園
 ④ 第一天行程 | 午餐享用充滿宜蘭味的台式桌菜,下午走訪蘭陽校區 (宜蘭附醫之蘭陽院
 ④ 第二天行程 | 12/7(日)09:20 集合,出發進行宜蘭市文化導覽走讀,預計中午回程返
 ▼ 本活動認列博雅學分「社群活動」時數2小時並登錄至學涯網。關於「博雅學分」詳情請
 參考: https://reurl.cc/Q5qD5q
 ••1主/協辦單位:
 主辦單位: 國立陽明交通大學博雅書苑、社永中心
協辦單位: 陽明交大醫院社會服務室公腸組、來宜蘭迺菜市場-少年阿公團隊。
 活動注意事項:
 1.報名後如欲取消請提早告知,以利安排候補。
 2.請注意:無故當天no show,將不得參加其他場系列活動。
 ➡活動聯絡人:
 邱小姐 03-5712121#52571
 張小姐 03-5712121#52573、52578
 email:nycucpec@nycu.edu.tw
 ■●博雅書苑社永中心FB粉專按讚追蹤起來,活動搶先報名!
 FB: 陽明交大_博雅書苑社永中心
 https://www.facebook.com/NYCULACSPEC/
 IG: NYCU博雅書苑-社永中心
 https://www.instagram.com/nycucpec/

    N-Your-Campus-U Intercampus Connection Project · 2nd Round Begins!

 -- First Stop: Yilan -
 As an NYCU student, this might be one of the most common questions when meeting new
 With more and more cross-campus activities taking place, did you know that NYCU
 actually has nine campuses, located in Yilan, Taipei, Taoyuan, Hsinchu, Tainan, and
 Kaohsiung?
 So-how many of them have you been to? ••
 Since the 2023 academic year, the LAC and SPEC has launched the "N-Your-Campus-U Intercampus Connection Project."
 With the spirit of "Starting from the campus, connecting with the local community,"
 each semester the project visits a different city and campus—from Yilan, Taipei, Hsinchu
 exploring the relationship between academic disciplines and their local contexts,
 turning the diversity of space into a resource for learning.
 Together, we rediscover NYCU-step by step, place by place.
 In the 2025 academic year, we're officially kicking off the 2nd Round,
 and our first destination is Yilan! 🐇
 First Stop: Yilan | From Campus to City
 This time, we'll embark on a {\bf two\text{-}day}, {\bf one\text{-}night} journey to get to know the {\bf Lanyang}
 Campus (Yilan Hospital)-
 an important site that played a key role during the pandemic.
 \label{eq:weighted} \mbox{We'll also stroll through Yilan's old downtown to experience its cultural and historical}
 charm:
 Morning Market Yilan- South Market: The largest traditional market in all of Yilan, offering
 an authentic taste of local daily life.
 Morning Market Yilan - North Market: A Japanese Style traditional shopping street-market,
 even very rare in Japan.
"Woven Vision" Mini Exhibition: Linked Horizons Mini Exhibition –Northeastern Coast
 Sustainable Tourism exhibit, now touring at the Yilan Story House.

Nanyang Indigenous Cultural Center: The "more local, the more global" Taiwan Indigenous
 Cultural and Creative Center.
 Follow the N-Y-C-U Intercampus Connection Project,
 where every campus becomes Your Campus,
 and every journey brings us closer to the heart and spirit of NYCU.
 Participants | NYCU faculty, staff, and students (80 people total, divided into 4 teams)
 Date | December 6 (Sat) - December 7 (Sun), 2025
 Locations | NYCU Lanyang Campus (Yilan Hospital – Lanyang and Xinmin Branches) &
 historic sites in Yilan City
 Fee | Participation in the event is completely free of charge.
 The \ organizers \ will \ provide \ \textbf{student travel insurance, shuttle transportation, guided tours,}
 as well as a group lunch on December 6 and a lunch box on December 7.
 Please note that accommodation should be arranged on your own.
 Registration Now Open!
 Please note that completing the registration form does not guarantee admission.
 Successful and waitlisted participants will be notified via email, so please check your inbox
 Admitted participants must complete the confirmation form after receiving the notification
 to secure their spot in the event.
 🚒 Shuttle Information
 Departure Point: Guangfu Campus, next to the Auditorium
 Departure Time: 9:00 a.m., Dec. 6 (Sat)
 👉 Taipei Shuttle
 Departure Time: 9:30 a.m., Dec. 6 (Sat)
 Accommodation | Please arrange your own lodging (free evening on Dec. 6)
 Prop-off / Pick-up Point | Jimmy Park (near Yilan Train Station)
 ① Itinerary Overview
 Day 1 | Visit Lanyang Campus (Yilan Hospital – Lanyang & Xinmin Branches)
 \textbf{Day 2} \ | \ \text{Dec. 7 (Sun) 09:} \\ 20 \ a.m. - \text{Assemble for a cultural walking tour of Yilan City}
 \rightarrow Depart for return trip around noon
 Let's set out once again-
 beginning from Yilan, connecting every campus and every story along the way.
 N-Your-Campus-U — Let every campus become Your Campus! 🌈
 Organizers/Co-organizers:
 Organizers: NYCULAC, SPEC
 Co-organizers: Yilan City Government, Social Service Office Public Relations Section at
 Yang-Ming Chiao Tung University Hospital.
 Event Guidelines:
    {\bf 1.} \ {\bf If} \ {\bf you} \ {\bf wish} \ {\bf to} \ {\bf cancel} \ {\bf after} \ {\bf registration}, \ {\bf please} \ {\bf notify} \ {\bf us} \ {\bf in} \ {\bf advance} \ {\bf for} \ {\bf waitlist}
      arrangements.
    2. Please note: No-show without prior notice on the day of the event will result in
      exclusion from other series events.
 LACSPEC
 GF Campus - Ms. Qiu 03-5712121 #52571
 GF Campus - Ms. Zhang 03-5712121 #52573 \ \ 52578
 Email: nycucpec@nycu.edu.tw
 • Like and follow the LACSPEC on Facebook or Instagram for early event registration!
 https://www.facebook.com/NYCULACSPEC/
 登入 Google 即可儲存進度。 瞭解詳情
 *表示必填問題
 電子郵件*
 活動海報poster
   N-Your-Campus-U 陽明交大校區連線計畫 2 nd Round
  Station ¶:宜蘭

    3 2025/12/6 (六) -12/7 (日) 9:00-17:00
    済動地點 | 宜蘭附醫蘭開院區、新民院區及財団市歴史排點

 姓名*
 Name
 您的回答
 所屬系所及年級(如:外文系大二、資工所碩一...)或服務單位*
 Department and Grade or Service Units
 您的回答
 身分別*
 identity

○ JFY 跨域社群成員 JFY Learner or PT staff

 ○ 本校非社群學生 NYCU non-JFY student
 ○ 本校教職員 NYCU Staff or Faculty
 ○ 其他:
 如為本校學生身份請填學號
 Student Number
 您的回答
 從哪裡得知這個活動的? *
 Form where have you been informed this event ?
 ○ 全校信 All-school letter
 ○ 社永中心SPEC FB IG Treads
 ○ JFY跨域社群群組 JFY groups
 ○ 老師分享 Shared by professor
 ○ 朋友分享 Shared by friends
 ○ 其他:
 飲食習慣*
 Dietary Restrictions

    董食 Meat-eater

 京食 Vegetarian
 ○ 其他:
 12/6(六)當天出發地點 *
 Departure locations on December 6 (Sat)
 ○ 光復校區大禮堂停車場 Hsinchu GF Campus
 ○ 陽明校區致和園區停車場(圖書館斜對面)Taipei YM Campus
 手機 (用於緊急連絡) *
 Phone No. for instant contact
 您的回答
 國籍*
 Nationality
 Taiwan
 ○ 其他:
 保險資料:姓名 Name*
 您的回答
 保險資料:生日*
 Birthday for Insurance
 年/月/日
 保險資料:身分證字號*
 ID or Passport Number for Insurance
 12/6(六)晚上自理住宿
 12/7(日)早上9:20宜蘭火車站旁幾米公園集合
 Accommodation on the night of December 6 (Sat) is self-arranged.
 Please meet at Jimmy Park near Yilan Train Station at 9:20 a.m. on December 7
 ○ 我明白了! I understand!
 本活動主要使用語言為中文 The primary language used for this event is Mandarin *
```

清除表單

系統會透過電子郵件將你的作答內容複本傳送到你所提供的地址。

○ 我明白了! I understand!

其他想跟我們說的... Any question or suggestion

請勿利用 Google 表單送出密碼。

您的回答